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PROTOKÓŁ  Nr IV/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 28 stycznia 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych (nieobecna radna J. Terlecka) do 

punktu 4 porządku obrad.   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1240.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jan Mokrzycki-  zastępca burmistrza Bobolic, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pan Ireneusz Bielecki – inspektor ds. ochrony środowiska i komunalnych, 

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pani Renata Tomczak  – Radna Rady Powiatu,  

• Pani Helena Bubień – Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Kazimierz Nowak – Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Andrzej Raczyński i kierownik NZOZ „Asklepios” w Bobolicach,  

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia  29.12.2010r.  

3. Trybuna sołecka.  

4. Trybuna obywatelska.   
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5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1) zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

2) planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2011.  

3) planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2011. 

4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Bobolice na rok 2011.  

5) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bobolice na rok 

2011. 

6) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych.   

7) ustanowienia dla sołtysów diet.   

8) wyznaczenia delegata do reprezentowania Gminy Bobolice w Stowarzyszeniu Gmin 

Polskich Euroregionu Pomerania. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zakończenie obrad.  

 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół  z III sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku   był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pan Stanisław Matysiak sołtys sołectwa Dargiń – poprosił o wycofanie uchwały nr 7 

porządku obrad dotycząca diet sołtysów. Na spotkaniu z sołtysami Pani Burmistrz 

mówiła o innych uzgodnieniach. Pan sołtys poprosił, żeby po pierwszej przerwie 
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obrad zwolnić sołtysów, którzy jadą na spotkanie noworoczne ze starostą w 

Koszalinie.  
Pan Zdzisław Czarnecki odpowiedział, że sołtysi zostaną zwolnieni po pierwszej 

przerwie.  

Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy powiedziała, że sołtysi nie mogą 

wnioskować o zmianę porządku obrad sesji. Z taką zmiana porządku obrad mogą 

wystąpić radni.  
2. Pan Bogdan Majewski sołtys sołectwa Głodowa – podziękował za współpracę 

ponieważ jest to ostatnia sesja tej kadencji sołtysów. Podziękował w imieniu własnym 

i innych sołtysów Pani Burmistrz i  pozostałym osobom, które współpracowały z 

sołtysami.  
 
Obecna Radna Pani Justyna Terlecka 

Ad. 4.Trybuna obywatelska 

 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pan Andrzej Raczyński – kierownik NZOZ „Asklepios” w Bobolicach – podziękował za 

umożliwienie przedstawienia sytuacji naszej lokalnej ochrony zdrowia. Jeżeli chodzi o 

rehabilitację to jest obniżony kontrakt o 60% oraz został zabrany kontrakt na lekarza 

specjalistę rehabilitacji. Pan Raczyński powiedział, że jest w trakcie rozmów z POLIMEDEM 

w Szczecinku, żeby w jakiś sposób udostępnić naszym pacjentom możliwość korzystania z 

tego typu usługi, aczkolwiek kolejki wszędzie są długie. Jeżeli chodzi o podstawowa opiekę 

zdrowotna to w tym tygodniu otrzymana została umowa na dzienną opiekę na okres trzech lat. 

Z tym, że 2750 podopiecznych nie może przekroczyć do jednego lekarza. Natomiast nocna i 

świąteczna opieka zdrowotna jest ogłoszone postępowanie konkursowe – informacja jest taka, 

że nie ma szansy na przywrócenie tej opieki.  Pan Raczyński powiedział, że należy szukać 

rozwiązań alternatywnych, uzgodniono dwie kwestie: 

*zgody ludzi w domach po godzinie 18-tej lub w sobotę i niedzielę – przyjęto stanowisko, że 

lekarze rodzinni tę sprawę będą załatwiali osobiście, 

*w soboty i niedziele będzie lekarz dyżurny na miejscu wtedy kiedy jest czynna apteka, jeżeli 

pacjent będzie chciał skorzystać z płatnej usługi 50 zł to może z niej skorzystać.  

 Jeżeli chodzi o kwestie innych rozwiązań, które były sugerowane to na tym etapie nie 

jest możliwością zrobienia nic, żeby wróciło poprzednie rozwiązanie. Tygodnie, a właściwie 

miesiące jeżdżenia, rozmów, dyskusji, pisania pism, pracy bardzo trudnej nie dało żadnych 
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efektów, mimo dużego wsparcia Przewodniczącego Rady Miejskiej, Pani Burmistrz - i na tę 

chwilę nie ma żadnych efektów 

Pani Renata Tomczak – Radna Rady Powiatu – zapytała odnośnie pediatry, czy prywatnie 

również jest brak pediatry? 

Pan Andrzej Raczyński powiedział, że do tej pory mówił tylko o usługach nieodpłatnych, za 

które płaci się podatki. Natomiast w ramach usług prywatnych przyjmuje: kardiolog 1 raz w 

tygodniu Pani dr Mikołajczyk, ortopeda Pan dr Przybył 1 raz w miesiącu, dermatolog 

dziecięcy 1w tygodniu lub raz na 2 tygodnie Pani dr Jurgielaniec, neurolog 1 raz w miesiącu 

dr Żmuda, chirurg (sprawy naczyniowe, żylaki kończyn dolnych, żylaki odbytu i inne 

przypadki chirurgiczne) 1 raz w miesiącu dr Janus, pediatra 1 raz w tygodniu (poniedzia łek).  

Radna Pani Zofia Kęcel – zapytała czy w godzinach wieczornych, nocnych czy w święta 

zdarzy się sytuacja, gdzie pacjent będzie potrzebował pomocy to można zgłosić się na 

pogotowie ?    

Pan Raczyński powiedział, że od 8.00 do 18.00 jest zawsze któryś z lekarzy z przerwą 

obiadową. Natomiast pogotowie jest czynne całą dobę przez cały rok. Jeżeli po godzinie 18-

tej lub w sobotę czy niedzielę, któryś z mieszkańców potrzebuje konsultacji medycznej to 

oczywiście może zgłosić się do siedziby pogotowia w Bobolicach.    

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że 7 stycznia odbyło się spotkanie z 

sołtysami obecnej kadencji. Celem spotkania było omówienie modyfikacji zasad współpracy 

sołtysów z gminą. Nieobecnych było trzech sołtysów, pozostałym Pani Burmistrz 

przedstawiła koncepcję współpracy z sołtysami: podwyższenie diety związanej z pełnieniem 

funkcji sołtysa, prośba o większy kontakt sołtysa z mieszkańcami z urzędem i burmistrzem, 

podniesienie prestiżu sołtysa, większe zaangażowanie w sprawy mieszkańców, prośba o 

pozostawanie sołtysa do końca sesji, większe zaangażowanie w dożynki gminne, zachęcenie 

do pisania wniosków, udział w uroczystościach i delegacjach zagranicznych oraz 

konferencjach, ustalono także częstotliwość spotkań z sołtysami raz na kwartał. Pani 

Burmistrz powiedziała, że nie zgadza się tym, żeby wycofać z porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie diet sołtysów – ten projekt jest o wiele korzystniejszy niż obowiązuje 

dotychczas.  

 Kolejna sprawa to odbiór bezdomnych zwierząt – rocznie jest oddawanych do 

schroniska około 20 pasów rocznie. Wcześniej była podpisana umowa ze schroniskiem w 

Białogardzie, prezesem tego schroniska jest Pan Harłacz. Prezes tego schroniska zaczął 

podnosić stawki za odbiór psów i za utrzymanie kojców, które tak naprawdę są własnością 
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gminy, oprócz tego zarządano 15 tyś. zł na remont kojców, 2 tyś zł na bieżące utrzymanie. Po 

podliczeniu wszystkich kosztów, które wyniosły 20 tyś. zł należałoby mieć zaplanowane na 

zabezpieczenie potrzeb Pana Harłacza. W związku z tym zaczęto szukać innego schroniska i 

jest już podpisana umowa na czas nieokreślony ze Stowarzyszeniem Wspierania i Rozwoju 

Schronisk dla Zwierząt „REX” w Kołobrzegu. Opłata za jednego psa wynosi 500 zł brutto i 

nie ma z tym żadnych opłat. Jedyne koszty jakie są z tym związane to dowóz psa do 

schroniska. Często jest tak, że wywożonych jest kilka psów jednocześnie – w przeciągu kilku 

dni wyłapuje się je, a przetrzymywane są w ZUKiO. 

 Następnie Pani Burmistrz powiedziała, o koncesji na poszukiwanie i rozpoznawanie 

złóż kruszywa naturalnego w okolicach Janowca. Do urzędu zwrócił się inwestor, który 

uzyskał koncesję z Urzędu Marszałkowskiego na poszukiwanie i rozpoznawanie złóż 

kruszywa naturalnego. Koncesja obowiązuje na 3 lata od 20 stycznia 2011 roku do 31 grudnia 

2013 roku, w tym czasie ma być rozpoznane te złoże. Przewidywana wielkość tego złoża to 

około 50 mln ton na 110 ha. W tym temacie mają rozpocząć się prace w zakresie spraw 

geodezyjnych.  

 Kolejnie Pani Burmistrz powiedziała o sprawie dotyczącej wyrażenia opinii na temat 

nowej trasy przebiegu drogi S-11. Odbyło się spotkanie w sprawie zmiany przebiegu drogi S-

11 w obrębie gminy Bobolice. Okazuje się, że z inicjatywy gminy Biesiekierz i Świeszyno 

musiała zostać opracowana nowa trasa przebiegu tej drogi. Została zaprojektowana nowa 

trasa, jest pozytywna opinia mieszkańców. Jest to wariant o wiele lepszy niż był wcześniej 

zaopiniowany. Jeśli chodzi o termin budowy drogi S-11 to przedłuża się w czasie, mowa jest, 

że po 2015 roku mają rozpocząć się prace nad budową.  

 Następny temat to wyłączenie z produkcji rolnej gruntów rolnych w miejscowości 

Kłanino. Gmina w ubiegłym roku składał wniosek do RPO w zakresie działania odnowa wsi, 

odbudowę całej infrastruktury sportowej. Zażądano od gminy odrolnienia tych gruntów jako 

pierwszy warunek tego, żeby wyrazić zgodę na zrobienie ogrodzenia stadionu, kontenerów 

gospodarczo-socjalnych itd. Koszty z tytułu przekształcenia tego gruntu na tamten czas 

wyniosłyby około 300 tys. zł. Gmina zrezygnowała, a wniosek został wycofany. Na chwilę 

obecną zmniejszono zakres tych gruntów, które mają być wyłączone z produkcji rolnej w tej 

chwili jest zaplanowane ponad 9 arów- opłaty zmniejszyły się. Opłata roczna z tytułu 

przekwalifikowania tych gruntów (wyłączenia z produkcji rolnej) wynosi 7.925 zł 

jednorazowa, a następnie przez 10 lat rocznie 3.085 zł łącznie 39 tyś. zł. Ta kwota dla gminy 

też była duża i zwrócono się do Marszałka. Marszałek ma możliwość zwolnienia gminy z 

opłaty z tytułu odrolnienia, jeśli te odrolnienie służy na cele użyteczności publicznej więc z 
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tego gmina została zwolniona z tych opłat i nie będzie ponosić żadnych kosztów. Wniosek 

jest złożony powtórnie.  

 Spis powszechny ludności zostanie przeprowadzony w ciągu trzech miesięcy od 

1.04.2011 r. do 30.06.2011 r. Przed tym spisem są wykonywane prac takie jak obchód 

przedspisowy. Liderem gminnym jest Pani Alina Karolik.  

 Zmniejszenie środków na bezrobocie to kolejny temat, o którym powiedziała Pani 

Burmistrz. Ilość środków, które zostały przyznane na PUP w Koszalinie, otrzymały 30% 

środków tych, które były w 2010 roku do dyspozycji. Będą ograniczone wszystkie sprawy 

związane z zatrudnianiem. Staże będą skracane o pół roku, a nie rok jak dotychczas, zwrot 

kosztów dojazdu będzie zwracany po połowie, robót publicznych ma prawie wcale nie być, 

głównie interwencyjne o bardzo ograniczonym zakresie. Gmina wystosowała swoje 

niezadowalające stanowiska i budzące zdecydowany sprzeciw w pismach do różnych 

instytucji.  

 Następna sprawa to pismo do Ministerstwa Sprawiedliwości dotyczące ksiąg 

wieczystych. Z inicjatywy sołtysa Majewskiego była poruszona sprawa, żeby przenieść księgi 

wieczyste z Sądu Rejonowego w Szczecinku do Sądu Rejonowego w Koszalinie. W związku 

z tym wystosowano pismo do Ministra Sprawiedliwości, ale nie było żadnej odpowiedzi, 

wystosowano pismo ponaglające. Odpowiedź została uzyskana w sprawie przeniesienia 

gminy Bobolice w zakresie prowadzenia ksiąg wieczystych z obszaru Sądu Rejonowego w 

Szczecinku do właściwości miejscowej Sądu Rejonowego w Koszalinie – brak możliwości 

lokalowych i kadrowych. Natomiast jest możliwość uzyskania odpisu księgi wieczystej w 

systemie informatycznym, składając wniosek drogą elektroniczną.  

 Na zakończenie Pani Burmistrz powiedziała, że w ostatnim czasie byli obecni 

przedstawiciele farm wiatrakowych Energa Słupsk. Obecnie na ukończeniu są odpowiedzi do 

uwag zgłoszonych podczas konsultacji społecznych i do końca lutego ma być ukończona 

procedura uwzględnienia bądź nie uwzględnienia tych uwag w studium. Kontynuując 

wystąpienie Pana Raczyńskiego Pani Burmistrz powiedziała, że kiedy okazało się, że 

jesteśmy lekceważeni przez NFZ Oddział w Szczecinie – to, że będą kazali nam w czasie 

opieki nocnej i świątecznej jeździć do Koszalina, gdzie jakość, wyposażenie, zatrudnienie 

specjalistów jest w najgorszym stopniu niż to co jest w Szczecinku. Pan Raczyński 

zorganizował wyjazd do POLIMEDU w Szczecinku. Wspólnie z Panem Raczyńskim udział 

w wyjeździe wzięli: Pani Burmistrz, Pan Zdzisław Czarnecki, Pani Zofia Kęcel – odbyło się 

spotkanie z dyrektorem tej placówki. Warunki w jakich będą przyjmowani mieszkańcy 

Bobolic są naprawdę dobre. Mieszkańcy gminy Bobolice mają wybór gdzie chcą skorzystać z 

opieki nocnej i świątecznej Koszalin lub Szczecinek.  
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 Pani Burmistrz zaprosiła na spotkanie kierownika GDDKiA Pana Mirosława Antolaka 

z prośbą o nawiązanie współpracy. Pan Antolak jest przychylny w zakresie współpracy i 

ustalono, że w tym roku dokona się niwelacji terenu przy OSP w Bobolicach przy ul. 

Mickiewicza i Warszawskiej. Nastąpi zmiana całej nawierzchni ulicy Koszalińskiej i 

Warszawskiej bo po zimie wygląda to tragicznie. Nastąpi także wymiana barierek przy 

szkole, żeby poprawić estetykę miasta. Pani Burmistrz powiedziała, że jest na etapie 

załatwiania kwestii budowy chodnika w miejscowości Przydargiń.  

Pani Burmistrz powiedziała, że z zastępcą burmistrza i radnymi spotyka się na zebraniach 

sołeckich i przy różnych innych okazjach, natomiast w mieście takich spotkań nie ma. Pani 

Burmistrz zwróciła się do radnych z terenu miasta, żeby takie spotkania organizować – co 

najmniej jedno w roku. Odbędzie się spotkanie w tej sprawie, żeby kontakt z wyborcami w 

mieście był częstszy niż dotychczas.  

Zastępca Burmistrza Pan Jan Mokrzycki przedstawił swoje sprawozdanie dotyczące 

działalności w okresie od 29 grudnia 2010 roku do 28 stycznia 2011 roku i  działań podjętych 

w następujących zakresach:  

1. Kontynuacja współpracy i koordynacja działań podejmowanych w związku z 

zimowym odśnieżaniem miasta i gminy: 

a) Bieżąca, codzienna analiza sytuacji w mieście i na terenie gminy, stała współpraca 

z Dyrektorem i kierownictwem ZUKiO i Powiatowym Zarządem Dróg w 

Koszalinie z siedzibą w Manowie.  

2. Działania związane z utrudnieniami dotyczącymi dowozów szkolnych: 

a) Działania dotyczące nieodpowiedzialnego zachowania i postępowania niektórych 

kierowców PKS w stosunku do uczniów i innych osób dorosłych korzystających z 

przejazdów (pracownicy i nauczyciele). 

b) Działania dotyczące powstawania sytuacji niebezpiecznych związanych ze złym 

stanem technicznym pojazdów szkolnych, omówienie i przekazanie takich 

informacji na naradzie dyrektorów w dniu 27 stycznia br oraz zobligowanie 

dyrektorów do bieżącej analizy takich sytuacji.  

3. Działania dotyczące współpracy z inspektorem ds. oświaty i dyrektorami szkół w 

zakresie, subwencji oświatowej, organizacji ferii zimowych, tematyki związanej z 

narada dyrektorów.  

4. Narada dyrektorów odbyła się 27 stycznia br. Tematyka narady dotyczyła: - ofert 

przedstawiciela Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie związanych z 

prowadzeniem SKO w szkołach podstawowych i oferty dla gimnazjum.  
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- dowozów szkolnych – podsumowanie I semestru współpracy z PKS Oddziałem w 

Koszalinie, wymiana informacji przez dyrektorów placówek oświatowych, 

- organizacji zajęć wychowawczo-opiekuńczych dla uczniów podczas dodatkowych 

dni wolnych od zajęć dydaktyczno-wychowawczych, 

- zasad finansowania działalności placówek oświatowych, 

- budżetów placówek oświatowych, 

- informacji dotyczących postępowania w sytuacji kryzysowej w państwie 

5.   Uczestnictwo w imprezach, takich jak: 

- 5 stycznia odbyło się w Koszalinie spotkanie opłatkowe przedstawicieli samorządów 

lokalnych, na które, jak co roku przedstawicieli gmin zaprosił biskup diecezjalny Edward 

Dajczak. Zastępca Burmistrza uczestniczył wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Panem Zdzisławem Czarneckim,  

- Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy – 19 finał WOŚP organizowany przez M-GOK 

w Bobolicach, 

- Uroczysta Gala w Teatrze Variete Muza w Koszalinie – Filary Polskiej Gospodarki 

2010,  

- Msza św. I Jasełka w Kłaninie – uczestnictwo wspólnie z Panią Burmistrz, 

- Dzień Babć i Dziadków w Drzewianach, impreza, w której wzięło udział ponad 60 osób 

starszych, nauczyciele i dzieci ze szkoły w Drzewianach, 

- Dzień Babci i Dziadka – Klub Aktywnego Seniora „Wrzos” w Bobolicach,  

6. Realizacja działań dotyczących polityki lokalowej we współpracy z Dyrektorem 

ZUKiO.  

Obecnych 13 radnych (nieobecni Radny Pan Marek Golas i Radny Pan Krzysztof 

Czajkowski) 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Pan Mariusz Walaszczyk – poprosił o wystąpienie gminy do Zarządu Dróg Krajowych 

i Autostrad, żeby postawić osłonkę przy studzience ściekowej w Kłaninie obok Poldanoru.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że zostanie to zgłoszone do ZDKiA. 

 

Radna Pani Zofia Kęcel – zwróciła się z prośbą do Pani Burmistrz o cykliczne spotkania z 

przewodniczącymi komisji w celu sprawniejszej współpracy. Nie zawsze udaje się spotkać w 

gabinecie Pani Burmistrz ze względu na dużą ilość spraw.  
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Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że to dobry pomysł bo spraw jest naprawdę 

bardzo dużo – jest chętna i otwarta na taką propozycje. Spotkanie takie zostanie 

zorganizowane w najbliższym możliwym czasie. 

 

Radna Pani Zofia Kęcel – powiedziała, że czasami warto wrócić do sprawdzonych i dobrych 

sposobów, a mianowicie w poprzedniej kadencji (na jej początku) każdy radny napisał sobie 

plan kadencyjny – czyli to co chciałby zrealizować w ciągu trwania kadencji w swoim okręgu 

wyborczym. Zapytała czy inni radni też tak uważają żeby napisać plan kadencyjny.  

Odpowiedzi udzielił Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący Rady Miejskiej, mówiąc, że 

jest to oczywiste, że każdy radny powinien mieć sporządzony swój plan kadencyjny. Ale 

jeżeli tak nie jest to radni powinni napisać takie plany, a na koniec kadencji będą z nich 

rozliczani.  

 

Radny Pan Zdzisław Strzelczak – złożył pisemną interpelację do Pani Burmistrz-stanowi 

załącznik do protokołu. Interpelacja dotyczy budowy dróg w mieście  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że potwierdza zasadność prośby Pana 

Strzelczaka i należy się tym tematem zająć, ale zapewne nie od razu i wszystkiego na raz. Są 

to inwestycje bardzo kosztowne, a ustalenia są takie, że najpierw prace zaczną się od budowy 

kanalizacji deszczowej następnie chodniki i drogi. Jeżeli temat będzie rozeznany to Pani 

Burmistrz powiedziała, że spotka się z Panem radnym.  

Pan Jan Rewkowski Dyrektor ZUKiO – powiedział, że opracowywany jest projekt planu 

kolejności naprawy dróg. Zasadne jest to, żeby najpierw zająć się kanalizacją deszczową bo te 

drogi zalewane są przez opady deszczu.  

 

Radna Pani Bożena Aksiutin – zapytała czy ZUKiO mogłoby zalatać dziury na ulicy 

Wyspiańskiego i Matejki oraz na chodnikach.  

Odpowiedzi udzielił Dyrektor ZUKiO mówiąc, że wniosek zasadny i zostanie wykonane 

przez ZUKiO.  

 

 

Obecnych 13 radnych 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  
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1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

2)  w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2011.  

 

Przewodniczący rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki przedstawił plan pracy Rady 

Miejskiej na 2011 rok.  

 
STYCZEŃ 
 

1. Uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na 2011 rok.  

2. Uchwalenie planu pracy Komisji Rady Miejskiej w Bobolicach na 2011 rok. 

3. Uchwalenie Gminnego Systemu Przeciwdziałania Przemocy, Narkomanii, Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok.  

MARZEC 

1. Realizacja programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Bobolice w 

latach 2008-2010.  

2. Zarządzanie mieniem komunalnym wg stanu na dzień 31.12.2010r.  

KWIECIEŃ 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 rok i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Bobolic.  

MAJ 

1. Ocena ładu i porządku publicznego oraz zabezpieczenia przeciwpożarowego na 

terenie gminy Bobolice za 2010 rok.  

CZERWIEC  

1. Wręczenie nagród „Uczeń na szóstkę” i nagród za szczególne osiągnięcia uczniowskie 

uzyskane w roku szkolnym 2010/2011.  

SIERPIEŃ  

1. Stan bezrobocia i instrumenty przeciwdziałania bezrobociu.  

WRZESIEŃ 
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1. Sprawozdanie  burmistrza z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku.  

2. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy  za I 

półrocze 2011 roku (Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych, Miejsko – Gminnej 

Biblioteki Publicznej, Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Kultury).  

PAŹDZIERNIK 

1. Sprawozdanie z działalności dydaktyczno – wychowawczo – opiekuńczej placówek 

oświatowych gminy Bobolice za rok szkolny 2010/2011.  

LISTOPAD 

1. Raport o stanie rolnictwa na terenie gminy Bobolice za lata 2006-2010.  

GRUDZIEŃ 

1. Uchwalenie budżetu gminy na 2012 rok.   

2. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach za 2011 

rok. 

3. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Bobolicach za 2011 rok.  

4. Uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na 2012 rok.  

Radni otrzymali plan pracy Rady Miejskiej i zapoznali się z projektem uchwały. 

Przedstawiony plan pracy jest ramowy i w miarę potrzeb będziemy go aktualizować.  

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

3) w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2011.  

 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili swoje plany pracy na 

2011 rok.  

Jako pierwsza głos zabrała Pani Bożena Aksiutin Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 

 

PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ 

W BOBOLICACH na 2011 rok 

STYCZEŃ  

1.Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 r. 

2.Opracowanie projektu planu pracy komisji na rok 2011 r.   

LUTY  
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1.Kontrola i ocena kosztów funkcjonowania hali sportowej i boiska „Orlik”. 

MARZEC   

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2010. Omówienie                       

najważniejszych spraw związanych z przygotowaniem wniosku o udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza. 

KWIECIEŃ  

1. Zapoznanie z opinią RIO w Koszalinie w sprawie wykonania budżetu  za 2010 r. 

2. Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia Absolutorium Burmistrzowi. 

MAJ   

1.Kontrola dochodów ze sprzedaży mienia komunalnego w 2010 roku. 

CZERWIEC  

1.Kontrola wydatków na działalność wybranej świetlicy wiejskiej. 

LIPIEC  

1.Ocena realizacji wniosków mieszkańców, sołtysów, radnych w 2011 r. Ocena sposobu 

rozpatrywania skarg i wniosków. Kontrola realizacji wybranych uchwa ł Rady Miejskiej. 

SIERPIEŃ   

1.Kontrola rozliczenia dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym niezaliczanym do 

sektora finansów publicznych w zakresie wybranych klubów sportowych. 

WRZESIEŃ   

1. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza z  wykonania budżetu za I półrocze 2011 r. 

PAŹDZIERNIK  

1.Kontrola wybranego zadania inwestycyjnego zrealizowanego w 2010 r., np. pawilonu D 

Bobolickiego Centrum Edukacji, Sportu i Rekreacji w Bobolicach. 

LISTOPAD   

1. Omówienie wyników kontroli wybranego zadania inwestycyjnego realizowanego w 2010 r. 

GRUDZIEŃ   

1.Zapoznanie się z założeniami do projektu uchwały budżetowej na 2012 rok. 

2.Sprawozdanie z działalności komisji i wykonania planu kontroli za bieżący rok. 

 

Uwagi: Komisja będzie wykonywała inne zadania kontrolne na zlecenie Rady Miejskiej  

w Bobolicach w zakresie i formach wskazanych w uchwałach Rady. 

Punkty stałe pracy komisji: 

1.Sprawy wymagające oceny i opinii Komisji. 

2.Sprawy bieżące. 
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Następnie Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, 

Finansów i Rozwoju przedstawił plan pracy.  

PLAN   PRACY 

Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, 

Finansów i Rozwoju Rady  Miejskiej 

w Bobolicach na rok 2011 

STYCZEŃ 

1. Opracowanie planu pracy Komisji na 2011 rok. 

2. Informacja o sezonie grzewczym 2010/2011. 

LUTY 

1. Informacja na temat realizowanych w 2010 roku inwestycji drogowych, w tym ilość 

zmodernizowanych i wybudowanych dróg, ulic, chodników oraz ścieżek rowerowych na 

terenie Gminy Bobolice. 

2. Informacja na temat budownictwa mieszkaniowego w zakresie problematyki, mieszkań 

socjalnych na terenie Gminy Bobolice. 

MARZEC 

1. Komunalne lokale użytkowe- stan majątku komunalnego, sprzedaż, najem, zaległości 

czynszowe. 

KWIECIEŃ 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bobolice na rok 2010  

     ( Absolutorium). 

2. Informacja o stanie dróg, chodników, parkingów i placu targowego po zimie na terenie 

Miasta i Gminy Bobolice ( lustracja w terenie). 

MAJ 

1. Ocena działalności Zakładu Usług Komunalnych i Oświatowych za rok 2010. 

CZERWIEC 

1. Zapoznanie się z realizacją planu zadań inwestycyjnych i remontowych w 2011 roku na 

terenie Miasta i Gminy Bobolice. 

SIERPIEŃ 

1. Sprawozdanie z pracy komisji za I półrocze 2011 roku. 

2. Analiza umorzeń podatkowych stosowanych przez Burmistrza za I półrocze 2011 roku.  

WRZESIEŃ X 2 

1. Ocena działalności ZUKIO za I półrocze 2011 roku. 

2. Analiza i ocena z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku. 

PAŹDZIERNIK 
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1. Ocena programów inwestycyjnych Gminy – pozyskiwanie środków pomocniczych. 

 

LISTOPAD 

1. Zapoznanie się ze stanem inwestycji pod względem rzeczowym i finansowym na terenie 

Miasta i Gminy Bobolice. 

GRUDZIEŃ 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2012. 

2. Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2011. 

Poza wymienionymi tematami spotkań komisja zajmie się również wszelką problematyką 

będącą w zakresie jej działania i obrad sesji Rady Miejskiej. 

Komisja zastrzega sobie możliwość zmiany realizacji terminów w/w zadań. 

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu omówila plan pracy 

Komisji na 2011 rok.  
PLAN PRACY 

KOMISJI ds. OŚWIATY, KULTURY I SPORTU RADY MIEJSKIEJ W BOBOLICACH NA 2011 r.  
Termin 
realizacji 

Tematyka posiedzeń Uwagi 

Styczeń 1. Zapoznanie członków Komisji z zakresem działania Komisji ds. 
Oświaty, Kultury i Sportu. 

2. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2011 rok.  
3. Działalność świetlic wiejskich w sołectwach gminy Bobolice.  

 
 
 
Spotkanie z 
sołtysami  

Luty 1. Organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży podczas ferii 
zimowych. 

2. Dowozy dzieci do szkół na terenie gminy Bobolice. 
3. Zapoznanie z kalendarzem imprez kulturalnych i rekreacyjnych na 

2011 rok.  

 
 
 
Udział radnych 
powiatu 

Marzec 1. Stan sportu w gminie Bobolice i sposoby poprawienia sytuacji.  
2. Spotkanie z Gminną i Powiatową Radą Sportu 

 

Kwiecień 1. Analiza sprawozdania z realizacji budżetu gminy Bobolice w roku 
2010. 

2. Ocena stanu boisk sportowych i szkolnych na terenie gminy, stan 
obiektów sportowych i ich wyposażenie.  

 
 
Posiedzenie 
wyjazdowe  

Maj 1. Udział dzieci i młodzieży w sportowych zajęciach pozalekcyjnych. 
Udział dzieci i młodzieży w lekcjach wychowania fizycznego.  

2. Informacja dotycząca zdrowia i kondycji fizycznej dzieci.  

Posiedzenie z 
pielęgniarką w 
środowisku i 
nauczania  

Czerwiec 1. Analiza wyników egzaminów końcowych po klasach szóstych szkół 
podstawowych i gimnazjach z terenu gminy Bobolice w latach 
2009,2010,2011.  

2. Informacja o formach wypoczynku dzieci i młodzieży podczas 
wakacji.   

 

Lipiec 1. Przygotowania do Dni Bobolic.  
2. Współpraca z miastami partnerskimi.  

 

Sierpień 1. Wizyta w placówkach oświatowych na terenie gminy Bobolice – 
przygotowanie do rozpoczęcie nowego roku szkolnego. 

Posiedzenie 
wyjazdowe 

Wrzesień 1. Ocena wykonania budżetu gminy Bobolice za I półrocze 2011 roku.  
2. Organizacja imprezy sportowej pn: „Gala Sportu” w roku 2012.  

 

Październik 1. Ocena działań w zakresie promocji, sportu, turystyki i rekreacji na 
terenie miasta i gminy Bobolice.  
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2. Zabytki w gminie Bobolice, opieka nad nimi i ich ochrona.  
3. Przygotowanie wniosków do budżetu na 2012 rok. 

 
Listopad 

 
1. Funkcjonowanie M-GOK-u, Biblioteki Publicznej oraz Izby 

Muzealnej w 2010 roku.  

 
 

Grudzień  1. Zapoznanie z projektem budżetu gminy na 2012 rok.  
2. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu 

w roku 2011.  

 

 
 

* Komisja zajmuje się także analizą i opiniowaniem projektów uchwał wnoszonych przez burmistrza oraz 

sprawami bieżącymi w zakresie posiadanych kompetencji. 

* Plan pracy jest otwarty i może być uzupełniany i aktualizowany w zależności od potrzeb i występujących 

problemów.  

* Terminy realizacji mogą być zmieniane i dostosowywane do bieżących sytuacji.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił plan pracy swojej Komisji na 2011 rok.  

 
PLAN PRACY  

KOMISJI ds. ROLNICTWA, LEŚNICTWA  I OCHRONY ŚRODOWISKA  

RADY MIEJSKIEJ W BOBOLICACH NA 2011r. 

STYCZEŃ 

1. Odśnieżanie dróg gminnych. 

2. Organizowanie terenów rekreacyjno – sportowych na wioskach. 

LUTY 

1. Ustalenie terminów i tematów szkoleń dla rolników. 

2. Pielęgnacja i podcinanie drzew. 

MARZEC 

1. Analiza Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami. 

KWIECIEŃ 

1. Lustracja stanu dróg wiejskich. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok. 

MAJ  

1. Ochrona środowiska, utylizacja nieczystości, dzikie wysypiska śmieci na terenie 

gminy. 

CZERWIEC 

1. Raport o stanie rolnictwa na terenie gminy . 

2. Oświetlenie wsi i modernizacja. 

LIPIEC 
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1. Organizacja „Dożynek Gminnych 2011”. 

SIERPIEŃ 

1. Ocena realizacji zadań wynikających z organizacji terenów rekreacyjno- sportowych 

w sołectwach. 

WRZESIEŃ 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku. 

2. Ocena realizacji „Dożynek Gminnych 2011” 

PAŹDZIERNIK 

1. Zimowe utrzymanie dróg gminnych – przygotowanie do „Akcji zima 2011-2012” 

LISTOPAD 

1. Wykorzystanie funduszy unijnych na poprawę stanu dróg gminnych. 

2. Usuwanie azbestu na terenie gminy. 

GRUDZIEŃ 

1. Analiza projektu budżetu na 2012 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok. 

Plan pracy komisji jest otwarty. 

Komisja będzie opiniowała projekty uchwał zgodnie z zakresem działania. 

 

Jako ostatnia głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego Pani Justyna Terlecka.  

 
PLAN PRACY 

KOMISJI ds. ZDROWIA, OPIEKI SPOŁECZNEJ BEZROBOCIA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 
RADY MIEJSKIEJ W BOBOLICACH NA 2011 r.  

 
STYCZEŃ 
1. Analiza „ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” 

w Gminie Bobolice na 2011 rok. 

2. Analiza „ Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” w gminie Bobolice na 2011 

rok. 

LUTY 

1.Ocena funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy „ODNOWA” w Bobolicach 

w 2010 roku – spotkanie w ODNOWIE. 

MARZEC 

1.Ocena funkcjonowania Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach w 

2010 roku – spotkanie w MGOPS. 

KWIECIEŃ 
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1.Analiza sprawozdania z wykorzystania budżetu Gminy za 2010 rok, absolutorium dla 

Burmistrza Bobolic. 

2.Analiza stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie Miasta i Gminy Bobolice za 2010 rok 

– rola i zadania Straży Miejskiej. 

MAJ 

1.Informacje o stanie Ochrony Przeciwpożarowej i Cywilnej na terenie Miasta i Gminy 

Bobolice. 

2.Przygotowanie jednostek terenowych OSP i formacji OC do akcji ratowniczych w 2011 

roku. 

CZERWIEC 

 1. Realizacja Strategii Integracji i polityki Społecznej na lata 2005-2013 na terenie Miasta i 

Gminy Bobolice. 

 2. Ocena realizacji zadań wynikających ze strategii Rozwoju Miasta i Gminy Bobolice na 

lata 2003-2013, w zakresie polityki społecznej.       

LIPIEC 

1.Ocena pracy i funkcjonowanie świetlicy środowiskowej „ Tafla” – spotkanie w świetlicy 

SIERPIEŃ 

1.Problem bezrobocia na terenie Miasta i Gminy  Bobolice  – stan i instrumenty 

przeciwdziałania bezrobociu. 

WRZESIEŃ 

1.Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku.  

2.Ocena działalności statutowej MGOPS w Bobolicach za I półrocze 2011 roku – spotkanie w 

MGOPS. 

PAŹDZIERNIK 

1.Ocena pracy za I półrocze 2011 roku ŚDS. „ ODNOWA” w Bobolicach – spotkanie w 

ODNOWIE. 

LISTOPAD 

1.Profilaktyka chorób układu krążenia - ocena realizacji programu „ Twoje zdrowie w Twoich 

rękach”. 

GRUDZIEŃ  

1.Analiza projektu budżetu na 2012 rok. 

2.Ocena wykonania planu pracy Komisji w 2011 roku. 

Plan pracy Komisji jest dokumentem otwartym. 

W ciągu roku będzie dokonywana analiza bieżących projektów uchwały Rady. 
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Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy poprosiła Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o 

przełożenie tematu przygotowania wniosków do budżetu na 2012 rok z miesiąca listopada na 

miesiąc październik – ze względu na opracowywanie projektu budżetu do 15 listopada.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

4)  w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2011.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Pupin – pracownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

5) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Bobolice na rok 2011.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Pupin – pracownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 

 

 6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Ireneusz Bielecki inspektor ds. komunalnych i 

ochrony środowiska.  
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      Pan inspektor powiedział, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach, właściciel nieruchomości zobowiązany jest do zawarcia umowy z podmiotem 

posiadającym zezwolenie Burmistrza na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości lub w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. W przypadku, gdy właściciel 

nieruchomości nie udokumentuje korzystania z usług, o których mowa wyżej, przez okazanie 

takiej umowy i dowodów płacenia za takie usługi, Gmina zobowiązana jest zorganizować 

odbieranie odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych z terenu 

nieruchomości. 

W takim wypadku Burmistrz wydaje właścicielowi nieruchomości decyzję z urzędu, w której 

ustala: 

- obowiązek uiszczania opłat za odbieranie odpadów komunalnych  lub opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych, 

- wysokość opłat wyliczonych z zastosowaniem  stawek, 

-  terminy uiszczania opłat, 

- sposób i terminy udostępniania urządzeń lub zbiorników w celu ich opróżnienia. 

Decyzja wydawana jest na okres 1 roku. 

Decyzja ulega przedłużeniu w drodze decyzji wydawanej z urzędu, na kolejny okres, jeżeli 

właściciel nieruchomości nie przedstawi, na co najmniej 3 miesiące przed upływem daty 

obowiązywania decyzji, umowy, w której termin rozpoczęcia wykonywania usługi nie jest 

późniejszy niż data utraty mocy obowiązującej decyzji.   

Decyzji Burmistrz nadaje się rygor natychmiastowej wykonalności. 

         Górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych ustalono w oparciu o wniosek PGK Koszalin z dnia 15.11.2010 r. oraz  

kalkulację stawki wywozu  1 m3 ścieków do Oczyszczalni ścieków w Bobolicach RWiK Sp.z 

o.o. ul. Ustronie Miejskie w Białogardzie. Firma Remondis Barwice nie przedstawiła swoich 

propozycji stawek.  

Ponadto zgodnie z tą uchwała, podmiot świadczący usługi w zakresie odbierania odpadów lub 

opróżniania zbiorników bezodpływowych nie może pobierać opłat wyższych niż stawki 

ustalone w w/w uchwale. 

         

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Radny Pan Zdzisław Strzelczak zapytał czy te stawki będą obowiązywały również firmę 

Remondis? Ponieważ obecnie opłata za pojemnik 240 litrów wynosi około 27 zł, a w uchwale 

górna stawka PGK wynosi 20zł 30gr. 

Odpowiedzi udzielił Pan Ireneusz Bielecki mówiąc, że jest to stawka a nie opłata. Stawka 

określa maksymalnie jaka może być opłata natomiast opłata jest w drodze działalności 

rynkowej i z firmą można negocjować ceny. Po podjęciu uchwały stawki są obowiązujące dla 

wszystkich firm nawet jeżeli Remondis nie przedstawiła swoich stawek.  

Pani Burmistrz powiedziała, że górne stawki są ustalone po to, że w sytuacji kiedy nie ma się 

zawartej żadnej umowy na jakikolwiek odbiór odpadów to wtedy płaci się te górne 

maksymalne stawki. W przypadku kiedy te umowy są podpisane to płacimy po stawkach, o 

które mamy. Ale są potwierdzenia tego, że firma Remondis przekracza te stawki co do osób, 

które mają podpisane umowy – choć robić tego nie wolno.      

Pan Ireneusz Bielecki powiedział, że firma która świadczy usługi wywozu odpadów 

komunalnych musi stosować się do tej uchwały, nie może sobie dobrowolnie windować cen 

w gorę.  

Pani Burmistrz powiedziała, że należy pamiętać poinformować oraz zapytać firmę Remondis 

dlaczego stosuje wyższe opłaty niż obowiązują za odbiór odpadów komunalnych z terenu 

Gminy Bobolice.  

Radny Pan Artur Tomczak powiedział, że wyższe stawki stosowane były również w całym 

zeszłym roku. Powinniśmy powiadomić firmę Remondis o tym, że zawyżają swoje stawki nie 

zgodnie z prawem.  

Pan Ireneusz Bielecki powiedział, że zobowiązuje się do przesłania zapytania do firmy 

Remondis czy sytuacje wskazane przez radnych miały miejsce oraz kiedy.  

Pani Burmistrz powiedziała, że należy zapytać to oczywiste oprócz tego należy opublikować 

z wyjaśnieniem w BWS jakie stawki obowiązują. Uchwałę tą należy przesłać do obu firm.   

Pan Ireneusz Bednarczyk powiedział, że z tego co zostało powiedziane wynika, że przez cały 

2010 rok firma Remondis nie respektowała uchwały Rady Miejskiej dotyczącej stawek. 

Gmina powinna wyciągnąć jakieś konsekwencje od tej firmy. Policzyć to tak od każdego 

mieszkańca są to kolosalne pieniądze.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   
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7) w sprawie ustanowienia dla sołtysów diet.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani  Burmistrz.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

8) w sprawie wyznaczenia delegata do reprezentowania gminy Bobolice w 

stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Radna Pani Justyna Terlecka powiedziała, że nikt z członków Komisji ds. Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego nie został poinformowany o spotkaniach 

dotyczących funkcjonowania opieki świątecznej i nocnej naszej przychodni. Spotkanie takie 

odbyło się z Panem Raczyńskim w Urzędzie Miejskim, a kolejne było wyjazdowe do 

Szczecinka. W takim przypadku nawet nie można przygotować się do zadania pytania na sesji 

Panu Raczyńskiemu. Poprosiła, jeżeli w przyszłości będzie coś działo się w tym temacie to 

należy poprosić chociaż jednego członka Komisji bo tak generalnie powinno być.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki powiedział, że Pani radna ma rację i 

tak powinno być.  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że wniosek jest jak najbardziej zasadny i 

tak powinno być. Pani Burmistrz powiedziała, że poczuwa się do odpowiedzialności, że na 

ten wyjazd do Szczecinka  mogli zostać zaproszeni przedstawiciele Komisji ds. Zdrowia… 

O następnych spotkaniach Komisja będzie informowana.  
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Ad. 10 . Zakończenie obrad.  
 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


